
Protokoll från Svenska MS sällskapets styrelses telefonmöte 121001 

Deltagande: Anders Svenningsson, Fredrik Piehl, Petra Nilsson, Lillemor Jansson, Claes 

Martin, Eva Månsson Lexell, Lou Brundin, Clas Malmeström och Magnus Vrethem.  

Ej närvarande: Anna Fogdell Hahn, Jan Lycke, Jan Hillert, Fredrik Walentin (de tre senare 

adjungerade). 

§ 1  Mötets öppnande 

Ordförande förklarar mötet öppnat. 

§ 2  Val av justeringsperson 

Till justeringsman väljs Clas Malmeström.  

§ 3  Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkänns. 

§ 4  Föregående mötesprotokoll 

Ingen har synpunkter på föregående mötesprotokoll. 

§ 5  Rapport kring ekonomin  

Kassör Lillemor Jansson meddelar att revisor Jan Fagius uppfattar det som om att han avgått 

som revisor, då han och kassören arbetar på samma arbetsplats och Fagius uppfattar detta 

som jäv. Någon formell avsägelse finns ej och styrelsen uppfattar ej heller denna situation 

som jäv. Ordförande kommer att meddela Fagius att han får fortsätta som revisor. 

Lillemor Jansson påtalar problemet med att veta vem som betalat in medlemsavgift, i de fall 

det betalas in en klumpsumma från ett landsting. Kassör och sekreterare skall försöka 

samköra data i hopp om att komma runt detta problem. Anders Svenningsson berättar att 

kostnaden för telefonmöten är relativt hög, men att detta sätt ändå är det mest smidiga och 

det får betraktas som en rimlig kostnad.  

§ 6  Rapport från forskningsfonden 

 Jan Lycke är ej närvarande och ingen diskussion förs.  

§ 7  Rapport från rehabutskottet 

Eva Månsson Lexell meddelar att utskottet skall ha möte i veckan och arbeta på en rapport 

inför årsmötet.    

§ 8  Rapport från läkemedelsutskottet  

Hänvisar till § 10. 

§ 9  Rapport från SMS registret 

Jan Hillert är ej närvarande. Det informeras om att Clas Malmeström och Eva Lindström 

ersatt Anders Svenningsson och Claes Martin som läkarrepresentanter i SMS registret.  Det 

diskuteras kring att skovrapportering i registret nyligen tagits bort som obligatorisk uppgift, 



då rapportfrekvensen kring skov varit mycket varierande och därmed ej tillförlitlig. 

Skovförekomst vid återbesök skall dock återföras som obligatorium och det skall finnas tre 

svarsalternativ: ja, nej eller uppgift saknas. Det är svårt med avvägningen att ha med 

tillräckliga data och att ej ha för detaljerade önskemål, vilket kan leda till bortfall.  

Ordföranden Anders Svenningsson tar upp att han anser att MS registret böra vara ett organ 

som agerar i sällskapets namn och ej tvärtom.  

 

§ 10 Redaktionella frågor hemsida – Rapport från arbetsgruppsmöte 120928 

Anders Svenningsson, Jan Lycke, Anna Fogdell Hahn och Fredrik Walentin har haft möte över 

länk 120928. Man diskuterade hur hemsidan skall göras mer lättnavigerad och uppdaterad.  

Hela hemsidans layout är omgjord. Det finns för närvarande en testversion och i den högra 

kolumnen kommer nyheter att läggas upp och allt eftersom kommer de att sorteras in under 

rätt rubrik: läkemedel (underrubriker: sjukdomsmodifierande behandlingar, symtomatisk 

behandling, övrigt), rehabilitering och policydokument. Det finns direkt länkar till MS 

registret, MS fond osv. 

Det finns möjlighet att ”klicka” på nyhetsbrev och därmed prenumerera på uppdateringar 

som automatiskt skall skickas till medlemmens e‐post adress. Detta kommer i framtiden att 

ersätta våra maillistor som aldrig kan vara fullständigt aktuella, men förutsätter att man själv 

tar initiativ till ”prenumeration”. Dessa prenumeranter skulle sedan kunna samköras med 

vilka som betalt in medlemsavgift. 

När årsmötesprogrammet är färdigt läggs det ut på hemsidan och skickas till prenumeranter, 

men än så länge skickar även sekreteraren ut det till medlemmarnas maillista. I det mailet 

skall medlemmarna även uppmanas att anmäla sig som prenumeranter på uppdateringar av 

hemsidan. Det skall finnas möjlighet för vem som helst, inte bara professionen utan även 

läkemedelsföretag och patienter, att bli prenumeranter. Detta skall öka vår trovärdighet och 

öka motivationen för uppdatering av dokument. Kontaktuppgifter till webmaster och ms‐

sällskapets styrelse skall finnas.  

Jan Lycke har sammanställt alla dokument på hemsidan och fördelat ut dem för 

uppdateringar och förhoppningen är att uppdateringen skall ha skett inför årsmötet. För att 

processen med godkännande av dokument ej skall hindra publicering kommer varje 

dokument att ha en ansvarig författare och denna person skall anmäla till styrelsen att det 

finns ett uppdaterat dokument. Detta dokument skall vara utlagt på hemsidan preliminärt 

och sedan är det upp till styrelsens medlemmar att eventuellt ha synpunkter innan 

dokumentet permanentas. Dokumenten skall vara försedda med datum och skall uppdateras 

minst årligen.  Frågan är vem som skall ha ansvar för att detta sker.  

Metodboken skall vara uppdaterad och färdig inför årsmötet.  

    



§ 11 Årsmötet: Program och anmälan. Företagsinbjudan.  

Inbjudan skall läggas upp på hemsidan.  

Merck Serono har ej hört av sig angående utdelning av stipendium, så sannolikt kommer den 

punkten att utgå. Fredrik Walentin skall visa den nya hemsidan och diskutera med 

medlemmarna vilka behov de har. Den uppdaterade metodboken skall nämnas. Det 

diskuterades även om man både behöver en metodbok och handlingsdokument på 

hemsidan men det bedöms att det finns behov för båda, då metodboken mer har karaktär av 

lärobok. Registret skall som vanligt diskuteras. Ann Wickström skall hålla i diskussion kring 

hur vi bäst skall testa gångförmågan och registrera fynden. Det skall även diskuteras om 

sällskapet och registret är redo för att data skall läggas ut för öppna jämförelser.  

Företagen betalar enligt nytt kontrakt för en utställningsplats. Ordförande skickar inbjudan 

till företagen innan mötet. Förfrågan kommer att skickas till de företag som marknadsför 

sjukdomsmodifierande behandlingar och de med symtomatisk behandling får själva höra av 

sig (ingen inbjudan går till dessa företag då det finns ett stort antal sådana företag).  

§ 12 Förslag till hedersledamöt 2012 

En hedersledamot utses och denne kommer sannolikt att hålla ett föredrag kring sitt verk. 

 

§ 13 Övriga frågor 

Inga övriga frågor anmäls. 

 

§ 14 Nästa möte 

 121109 årsmöte. Inget ytterligare telefonmöte kommer sannolikt att ske i år.  

§ 16 Avslutande av mötet 

Ordförande förklarar mötet avslutat.  

    

 

Vid protokollet 

 

Petra Nilsson 

 

Ordförande        Justeras 

 

Anders Svenningsson      Clas Malmeström 


